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Öt új autóbuszt vásárolt a magyarkanizsai ENKA Putnički utasszállító vállalat, amelyeket kizárólag a diákok utaztatására hasz-
nál majd. A Mercedes gyártmányú buszokat múlt csütörtökön mutatták be a sajtónak. 

A városháza előtti sajtótájékoztatón elhangzott, hogy szeptember 1-től a vállalat öt modern busszal viszi a tanulókat az isko-
lákba és haza, az önkormányzattal megkötött szerződés alapján. Mint mondják, minden szükséges diákútvonalat le tudnak fedni.

– Beszerzésük az önkormányzat társfinanszírozásával valósult meg. A beruházásnak köszönhetően a gyerekeink úgy utazhatnak 
az oktatási intézményekbe, hogy közben nem kell a községünket célba vevő migránsoktól tartaniuk, sőt még az autóbusz ülőhelye-
in sem kell velük osztozkodniuk – mondta dr. Bimbó Mihály polgármester. 

Az utasforgalmi vállalat igazgatója, Miroslav Zelen arról számolt be, hogy hamarosan újabb buszokat is vásárolnak majd, hogy 
minden tekintetben eleget tudjanak tenni a szerződésben vállalt kötelezettségeiknek.

Az önkormányzat vezetői azt is elárulták, hogy a diákok biztonságos utaztatása érdekében a szabadkai Subotica-trans képvise-
lőivel is tárgyaltak. 

– Szabadkán arra kaptunk ígéretet, hogy azok az autóbuszok, amelyek a Su-trans részéről fogják utaztatni a gyerekeinket, napi 
szinten fertőtlenítve lesznek, és külön odafigyeléssel fognak működni. A puszta ígérettel természetesen nem elégszünk meg, annak 
betartását napi szinten ellenőrizni fogjuk – tájékoztatott Lackó Róbert, a községi képviselő testület elnöke. 

Elhangzott még, hogy szeptember elsejétől minden iskola és óvoda rendőri biztonsági őrizetet kap. Az előzményekhez tartozik, 
hogy a magyarkanizsai szülők követeléssel fordultak a szerbiai illetékesekhez annak érdekében, hogy gyermekeik csakis a kizá-
rólag nekik fenntartott, egészségügyileg biztonságos, ne pedig az illegális bevándorlók által használt autóbuszokon utazzanak. 
Ennek most eleget tudnak tenni az öt új autóbusz megvásárlásával, amit egy külön önkormányzati ellenőrző csoport is felügyel 
majd azokon a buszmegállókon, ahol a diákok fel- illetve leszállnak a járművekről, és persze elvárják azt is, hogy az esetleges 
rendellenességekről maguk a diákok vagy szüleik is tájékoztassák az önkormányzat illetékeseit.

Bödő Sándor
Fotó: Puskás Károly 

Öt új busz áll a diákok rendelkezésére


